First Grade Supply List
· 1 black Mead WIDE-RULED marble composition notebook 
· 5 glue sticks 
· 1 box of 24 Crayola Crayons
· 1 box of 10 Crayola markers OR 1 box of 12 Crayola colored pencils
· 1 box GALLON-sized OR QUART-sized Ziploc freezer bags
· [bookmark: _GoBack]1 canister of disinfectant wipes OR 1 bottle of hand sanitizer (no mini)
· 3 boxes Kleenex tissues
· 3 roll of paper towels
· 2 box Pampers baby wipes
· 1 family photo
· $5.00 for extra supplies

KEEP AT HOME:               
· 2 dice     [image: dice]
· Scissors

* Please do NOT send supplies that are not on the list (i.e. folders, pencil cases, spiral notebooks). These supplies will be sent back home.

** Please do NOT write your child’s name on any supplies.  They will all be used collectively.

[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6][bookmark: OLE_LINK7]All supplies can be dropped off September 4th, Tuesday, 
before school starts. Please write your child’s name, CLASS and teacher’s NAME on the bag if you drop off the materials.





一年級學生用品目錄

· 1 张家庭合照
· 1 個黑色大理石圖案封面内內頁有平行線的筆記本    
· 2只膠棒      
· 2盒 Kleenex牌的面巾紙
· 1 大卷廚房用紙
· 1盒嬰兒用濕巾
· $5.00 for extra supplies$5.00 用於购买額外用品


留在家中
· 2 骰子   [image: dice]
· 剪刀




	女生
	男生

	· 一盒1加侖的Ziploc冰箱冷藏塑膠袋         
· 一盒24 颜色Crayola牌蜡筆
· 1罐Lysol消毒噴霧
	· 一盒1/4加侖的Ziploc冰箱冷藏塑膠袋         
· 一盒10只Crayola馬克筆
· 1罐消毒濕巾



*請不要發送以上所列用品目錄之外的物品（即文件夾、鉛筆盒、带螺旋装置的笔记本等），此類物品將被發送回家。

**請不要在任何用品商標主學生的姓名。這些用品將被集體使用。

· 所有用品可以在9月4日學校開學之前送到學校。

所有用品可於9月4日，週二，開學前送到學校。 請您在學生用品的袋子上寫下您孩子姓名、班級和教師姓名。
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